Keeping in touch





Foreign direct investment screening in Portugal

(written in partnership with Abreu Advogados)

From last 11 October 2020, a new European Union Regulation is applicable and binding in all Member States for the screening of foreign direct investments on the grounds of security or public order.

The Foreign Direct Investment ("FDI") Screening Regulation covers foreign direct investments from third countries, i.e. those investments "which establish or maintain lasting and direct links between investors from third countries including State entities, and undertakings carrying out an economic activity in a Member State".

Although the decision on whether to set up a screening mechanism or to screen a particular foreign direct investment for assessing the risks to security or public order arising from significant changes to the ownership structure or key characteristics of a foreign investor remains the sole responsibility of the Member State concerned, it is established a

cooperation mechanism which enables Member States to provide comments to other Member State in which such investment is planned or has been completed.

Read more >>>

Nuno Sardinha da Mata, Senior Partner, C&C Lawyers I sardinha@ccadvog.com Rui Peixoto Duarte, Partner, Abreu Advogados I rui.p.duarte@abreuadvogados.com

Download here

葡萄牙的外國投資審查

(C&C与Abreu Advogados联合撰写)

2020年10月11日開始,对所有成員國具有約束力的以基於安全或公共秩序為由審查外國直 接投資的歐盟規定開始生效。

《外國直接投資審查規定》涵蓋了來自第三國的外國直接投資,即"那些包括國家實體在內 的第三國的投資者,與在成員國中進行經濟活動的企業建立或保持持久直接聯繫的投資"。

儘管決定是否設立審查機制還是審查特定的外國直接投資,以評估外國投資者的所有權結構 或關鍵特征的重大變化對安全或公共秩序造成的風險,仍然是成員國單獨的責任,但新規定 建立了一種合作機制,使成員國能夠向計劃或已經完成這種投資的其他成員國給予意見。

了解更多>>>>



Rui Peixoto Duarte Abreu 律師事務所 合夥人I 葡萄牙

rui.p.duarte@abreuadvogados.com

在此處下載此文章。



馬天龍 C&C 律師事務所 高級合夥人I 澳門

sardinha@ccadvog.com

Propriedade Intelectual 20 anos depois

Last month, Senior Partner Nuno Sardinha da Mata joined the second panel of speakers at the seminar "Intellectual Property: 20 years later", at the Rui Cunha Foundation gallery.

Review the seminar in full in the video below.

上個月,資深合夥人馬天龍(Nuno Sardinha da Mata)在官樂怡基金會(Rui Cunha Foundation)畫廊舉辦的"知識產權:二十年後"研討會上參加了第二個小組的發言。 請在下面的視頻中查看完整的研討會。



2020.10.15 - Propriedade Intelectual 20 anos depois facebook.com

We are doing our part in keeping Macau safe from Covid-19. Together, we will get through this!

我們努力使澳門免受COVID-19的侵害。我們一起渡過難關!



Thanks for Subscribing

We've put together the C&C Keeping in touch newsletter with your convenience in mind,

and we want to keep that going! If you're not a regular just yet, you can visit **our website** and check previous editions of KiT - or read our blog posts.



You can update your preferences or unsubscribe from this list.